
Protokoll ftirt vid styrelsesammantriide med T€rdAs vdg- och
samfiil lighetsforen i ng
20070415

Ndrvarande: Gunil la J€igemalm, O[of Karlsson och Gunnar Sahlstr6m.

Sigrid Sjostedt kontaktades per telefon
Plats:  hos Guni l la

1. Styrelsesammantri idet oppnades av ordforanden Gunil la Jdgemalm.

2. Dagordningen godkiindes.

3. Protokollet frAn fdregAende mdte gicks igenom.

4. Information:
-a) Gunil la: Kommunen har i indrat sig betrdiffande ridning pA vArt omride. Man

forbjuder inte det.
Styielsen diskuterade att s€itta upp ftirister vid infarterna. Olle skall hora om

kostnader
-b) Betr. vdgnummerskyltar behovs en justering och en extra skylt '
-cj Gunil la har kontaktat kommunen om att de sdtter upp sttingsel ldngs cykel
vdgen.
-d) per-Ake har avsagt sig uppdragen som styrelsesuppleant och
omrAdesansvarig. Besldts att Olle ti l l  vidare tar hand om vdgfr6gor.
-e) Betraffande den begdrda vdganslutningen frAn vdster t i l l  Bergsviigen har
Lantmdteriet kontaktat en VA-firma f6r beddmning'
-f) Klagom€rl har kommit pA lukt fr6n hdstspil lning i hage inti l l  tomt vid
Bergsvdgen. Den som klagat skall kontakta miljdkontoret.
-g) Pa forfrAgan har informerats att ev kvarvarande pengar i den gamla
avloppsforeningen kommer att fordelas mellan dess medlemmar genom att
kommande Arsavgift minskas fdr dem med motsvarande belopp.

5. Arbetstraffar under vdren: efter diskussion med omrAdesansvariga beslots bl a
att vi vdntar t i l l  senare eller att omrAdesansvarig kontaktar Gunil la. (Fore
styrelsemotet hade mdte skett med dem).

-Det pdpekades att man inte skall elda ddr ledningar gdr i marken'
(Gunilla har senare fAtt veta att det pA Tj6rn inte dr nAgon viss tid man f6r

e lda)
-Ptacering av hdgar med ris oa skall ske i samrdd med omrddesansvarig.

-Styrelsen kommer att se 6ver omrAdesindelningen.

-Beslcits att konto for omrAdesansvariga skall dppnas hos Bygg och Fritid i
Skdrhamn for mindre utgifter i omrAdesarbeten.

Arbeten som behOver g6ras dr bl a

att 6terstdlla pA tomter ddr avloppets huvudledning dragits,



roja vid och i pumphuset,
gdra vdg mellan Bergsvdgen och Sl6nb€irsvdgen och eventuellt ordna med
bom ddr. t

Sedan grdvningarna dr avslutade skal l  d iken g6ras i  ordning.
Tidigare kan dike bakom tomter pA SlAnbarsvdgen behdva iitgrirdas.
BrevlAdorna ldngst upp pa Ovre TAdAs behover flyttas nAgot.
Overbyggnad beh6vs pA pumpbrunn vid TAd6s 1:109.
TaggtrAd mellan cykelvZigen och bergssluttningen skall tas bort
Anslagstavlan i norr p6 Ovre T6dAs kan beh6va ersiittas.
Mer vdggrus beh6vs ti l l  ovre delen av Bergsvdgen.
Fallning av bj6rk ndra TAddrs 1:63 fdr avgoras av majoriteten av de berorda.
Klagom6l pA ov6rdad tomt TAdAs 1:77 kommer att vidarbefodras ti l l  dgaren av
Kjell A.

6. Olle redogjorde for laget for grdvningsarbetet och provtryckning.

7. Ovriga fr6gor
a) Dagvattenledning genom T6dAs 1:73 behdver Atgdrdas.

b) Fortum har begdrt att fA dra ny elkabel mellan tvA elsk6p pA Ovre TAdAs.
Detta beviljas under f6ruts€rttning att AterstAllning sker efter markarbetet och

att kabel liiggs sA att inte boende riskerar skador av elektromagnetiska fZilt.
Guni l la Jagemalm dr foreningens ombud.

c) Reningsverkets l judisolering dr inte ti l lr i icklig. Olle skall meddela Aqua.

8.  Ndsta m6te beslots t i l l  sondag 20.5 k l .  11 hos Guni l la.

9. Sammantrddet avslutades.

Gunnar Sahlstr6m
sekreterare

Guni l la Jdgemalm
ordforande


